
 

 
 
 
 
 

 
 
 
Notulen van de Algemene Ledenvergadering van TV Kontakt dinsdag 28 mei 2024.  
 
Aanwezig: Tom van Loon, Richard Draijer, Marjoke van Werkhoven, Aad van der Veldt, Wendy 
Timmerman, Jan Timmerman, Rob van Zalingen, Joke Luckers, Rein Versteeg, Tine Aerts, Daisy 
Alberts, Marieke Aarts, Samira Verzijlberg; Milou Maters, Tabeia Leeuwangh, Jan Cop, Hans de 
Bruijn, Christa Riemersma, Lex Munnikhuizen, Ruud Broekman, Tim Nijssen, Mark Blom, Linda van 
Wassem, Marjolein Dekker, Maurice Nelissen, Hans Tervoort, Tim Wiers, Ruud Verhoeven, Jasper 

Daalder, Mike Janmaat, Marcel van der Kroon, Erik van Beek; Jan Albert Veldhuizen; Marije Frank; 
Renée Faber; Rosalien de Graaf; Karin Stokman 
Notulen: Carla Jonk; Heleen de Groot 
Bericht van verhindering: Ruud Bijman, Jan en Rina van der Veldt, Michel Peperkoorn, Max Mulder, 
Gert Warmerdam, Alian en Victor Buma, Leontine Dieben, Cora Lichtenveldt, Ernst Hoogenes 
 
 
1. Opening door de voorzitter 

De vergadering wordt geopend door de voorzitter. De aanwezigen worden welkom geheten. Met 

name de leden van verdienste die aanwezig zijn. Dit zijn Aad van der Veldt en Jan Cop (tevens 

erelid). Huub Nieuwenhoven (tevens erelid) was uiteindelijk niet aanwezig. Berichten van 

verhindering worden genoteerd en de namen van de aanwezige leden worden genoemd in de 

notulen van deze vergadering. 

 

Een aantal leden zijn ons ontvallen dit jaar. Eugene Schipper was lid samen met zijn gezin en veel 

te jong overleden, Gerard Thuis al jaren lid van TV Kontakt en iemand die altijd aanwezig was op 

de ALV en Marian Hoogreef, speelster van dames 1 na een kort ziekbed veel te jong overleden. 

Zij worden allen gemist. Er wordt één minuut stilte voor hen gehouden. 

 

2. Mededelingen van de voorzitter. 

- Er zijn twee agenda punten ingevoegd, namelijk de punten 4 en 5. 

- Op 8 juli worden alle banen vernieuwd. Dit proces duurt twee weken. Het park gaat dan 

dicht.  

- Er zijn 75 nieuwe terrasstoelen besteld. De oude stoelen waren er slecht aan toe. Deze 

nieuwe stoelen staan inmiddels op het terras. 

- Vanaf 1 januari 2025 wordt het park rookvrij. Een wettelijk voorschrift voor alle verenigingen.  

- Nieuw sponsorbeleid. Er zijn nieuwe sponsorpakketten (zie website;   

https://tvkontakt.nl/wp-content/uploads/2024/04/Sponsormogelijkheden-T.V.-Kontakt.pdf ) 

en er komen, samen met de nieuwe banen, nieuwe sponsordoeken. Bijna alle sponsoren zijn 

gebleven en opengevallen plekken zijn alweer opgevuld. Wel blijven nieuwe sponsoren van 

harte welkom. Renée vraagt de aanwezigen dit te verspreiden.  

 

3. Ingekomen stukken. 

- Geen ingekomen stukken. 
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4. Goedkeuring beleidsplan 

Ten aanzien van de presentatie van het Beleidsplan 

Opzet van een beleidsplan is het vastleggen van een lange termijn visie binnen het bestuur en 
binnen de commissies om zo de continuïteit te kunnen waarborgen. Dit plan is nu voor de 
commissies weer voor vijf jaar opgesteld. Daarnaast is er een algemeen deel, waarbij het bestuur 
de vrijheid vraagt om, waar nodig, jaarlijkse zaken bij te stellen. In het nieuwe beleidsplan zijn 
ook de wensen en signalen van de leden verwerkt. Met dank aan Marcel van der Kroon die dit 
nieuwe beleidsplan schreef. Het beleidsplan staat op de website ( https://tvkontakt.nl/wp-
content/uploads/2024/04/Beleidsplan-2024.pdf ). 
 

5. Hoofdpunten uit de enquête 
Op de onder de leden uitgezette enquête kwam een respons van 16,87%.  
Punten die naar voren kwamen: 
- vraag naar duurzaamheid: alle verlichting in hal en buitenbanen zijn LED. Aan de sproei-

installatie wordt gewerkt. Natuurlijk blijven we hiermee aan het werk. Wel een steeds 
ingewikkelder onderwerp door toenemende wetgeving (denk aan zonnepanelen) 

- gehoord worden:  hiertoe wordt een ledenraad opgericht, zoals is te lezen in de brief die bij 
de uitnodiging voor ALV was gevoegd. De bedoeling is dat een kleine groep leden die 
verspreid over de week op het park zijn hierin zitting neemt. Liefst ook uit diverse 
leeftijdsgroepen. Ze zullen drie of vier keer per jaar benaderd worden, maar kunnen 
uiteraard ook tussentijds contact met het bestuur zoeken. Er moeten nog wat jongere 
mensen bij.  

- Slechte conditie van de banen: de banen worden in juli vervangen (zie pagina 1, onder 2). 
- Singelen op drukke avonden: dat blijft mogelijk. Het gaat maar om een half uur en is een vrije 

keuze voor onze leden. 
 

6. Goedkeuring van de notulen van de Algemene Vergadering van 18 juli 2023  

De notulen worden goedgekeurd. 

 

7. Goedkeuring van het jaarverslag 2023 van het secretariaat. 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

8. Goedkeuring van het jaarverslag 2023 van de penningmeester.  

- De penningmeester geeft een toelichting:  
Er is een positief resultaat van € 9.501 dit tot tegenstelling tot de begroting die negatief  
€ 15.373 was. Mede door de baankorting van € 5.000 die we van de Stichting hebben 
ontvangen en niet in de begroting was meegenomen.  
Kosten ballen was een kleine € 3.000 goedkoper dan de begroting, dit omdat de ballen in 
2023 goedkopen waren en beter leverbaar dan in de Corona tijd.  
€ 6.500 meer ontvangen aan contributies 
€ 3.500 meer ontvangen aan baanverhuur  
€ 1.300 als eenmalige schenking van de Vriendenloterij. 

- Geen vragen. 

- Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

9. Goedkeuring van de balans en de staat van baten en lasten over het verenigingsjaar 2023. 

De stukken worden goedgekeurd. 

https://tvkontakt.nl/wp-content/uploads/2024/04/Beleidsplan-2024.pdf
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10. Goedkeuring van de begroting voor het verenigingsjaar 2024. 

- Vraag Jan Cop: hoe zit het met de ingeplande opbrengst vanuit de sponsoren. Daarvoor is nu 

€ 1.500,= minder begroot. De penningmeester had nog niet alle info van Renée Faber om 

hierop bij te stellen. Daarom begrootte zij op wat zij wist. Dat kan dus alleen maar positiever 

uitvallen. 

- Hierna wordt de begroting goedgekeurd. 

 

11. Vaststellen contributie 2024.  

Besloten is dit jaar de contributie niet te verhogen. De aanwezige leden stemmen hier unaniem 

mee in. 

 

12. Verslag van de Kascommissie en decharge aan bestuur en benoeming van de leden van de 

Kascommissie als bedoeld in artikel 11 lid 4 van de statuten.  

- De kascommissie werd dit jaar gevormd door Christa Riemersma en Margreet Mol. Zij 

hebben een verklaring gestuurd en de penningmeester decharge verleend voor het 

uitgevoerde financieel beleid. Christa Riemersma stapt uit de kascommissie. Elfriede 

Burghout was reserve en zal volgend jaar in de kascommissie plaatsnemen. 

Christa Riemersma geeft een compliment. Vragen die er waren werden altijd goed en 

meteen beantwoord.  

- Nieuwe reserve aanstellen voor 2025. Hiervoor biedt Marjoke van Werkhoven zich aan.  

Zij wordt benoemd. 

 

13. Goedkeuring van de jaarverslagen 2023 van de commissies Wedstrijd (CW), Recreatie (CR) en 

Jeugd (CJ). 

De voorzitters van de commissie geven een toelichting.  

- Jan Albert (voorzitter commissie wedstrijd): Er zijn veel mutaties in deze commissie. Gelukkig 

komen er ook weer nieuwe leden bij. Er is nog wel één lid nodig. Hij is heel blij met de support 

poule. Ook hiervoor kan men zich nog aanmelden. Huub Nieuwenhoven is de eeuwige back 

up. Dat is een fijne wetenschap. De animo voor toernooien en competities is goed. Toernooien 

kunnen met poeltjes, wat ze aantrekkelijk maakt. De najaarscompetitie en 

clubkampioenschappen lopen nog niet helemaal goed. Hiervoor gaat nog een oproep uit. En 

ook de vraag aan een ieder dat zelf te verspreiden. De samenwerking met de CJ en de 

sportschool loopt goed. Met elkaar worden mooie toernooien georganiseerd.  

Er zijn geen vragen. 

- Erik van Beek (voorzitter commissie recreatie): Erik van Beek geeft een presentatie met foto’s. 

Zo stelt hij ook zijn commissie leden voor en laat hij alle toernooitjes die zijn commissie 

organiseerde de revue passeren. Er is veel aandacht geven aan de aankleding wat bleek aan te 

slaan. Er zijn geen vragen. 

- Marije (voorzitter commissie jeugd): Ook zij geeft een presentatie. Onze club heeft een zeer 

bloeiende jeugdafdeling met 250 jeugdleden. Ouders en kinderen zijn enthousiast over de vele  

 

 



 

 

 

 

 

 

activiteiten (denk aan het ‘zomerkamp’), de goede trainingen en de samenwerking met de 

tennisschool. Hierdoor zijn de lijntjes kort en is er aandacht voor elk kind. 

Vraag Christa Riemersma: heeft het vorig jaar op deze vergadering gepresenteerde nieuwe 

beleid nog gevolgen gehad? In het algemeen is dit beleid zonder weerwoord ontvangen. Er zijn 

hierdoor geen kinderen gestopt en de contributie wordt zonder problemen betaald. De lessen 

lopen goed. Er is dus eigenlijk niks veranderd. 

 

14. Afscheid vertrekkende commissieleden. 

- Aftredend bij de commissie wedstrijd zijn: Samira Verzijlberg en Marieke Aarts. 
Samira Verzijlberg zat zes jaar in deze commissie. Zij hield zich vooral bezig met de 
toernooien.  
Marieke Aarts zat drie jaar in deze commissie. Zij hield zich vooral bezig met de sponsoring.  
Zij blijven allebei wel in de Support Pool. Daarvoor spreekt Jan Albert Veldhuizen zijn dank 
uit. 

- Aftredend bij de commissie recreatie zijn: Rosalien de Graaf, Tine Aerts, Daisy Alberts en Ian 

Schouten. 

Rosalien de Graaf spreekt als aftredend voorzitter haar aftredende commissieleden toe (Ian 

Schouten is niet aanwezig). Zij zaten heel lang met elkaar in deze commissie en vormden een 

soort drie-eenheid. Het waren mooie jaren. 

- Aftredend bij de commissie jeugd is: Donny Otten. Hij is niet aanwezig 

De vertrekkende commissieleden ontvangen een cadeaubon en de aanwezige leden ook 

bloemen. 

 

15. Aftreden en verkiezing bestuursleden. 

- Aftredend Carla Jonk (secretaris) 

Cees van der Veldt spreekt haar toe: Carla Jonk zat zes jaar als secretaris in het DB. Haar 

bijdrage en dus verdienste waren enorm. Cees van der Veldt heeft veel van haar geleerd. Zij 

sleepte hem er als het ware doorheen toen hij begon als voorzitter. 

- Periodiek aftredend is Karin Stokman (penningmeester). Zij stelt zich niet herkiesbaar. 

Cees van der Veldt spreekt haar toe: Karin Stokman zat vier jaar als penningmeester in het 

DB. Zij had de zaken heel goed op orde. Hiervoor krijgt zij veel waardering. 

- Periodiek aftredend is Rosalien de Graaf (voorzitter recreatiecommissie). Zij stelt zich niet 

herkiesbaar.  

Het bestuur stelt voor haar lid van verdienste te maken. Zij zat achttien jaar in de commissie 

recreatie, waarvan acht jaar als voorzitter. Zij leidde deze commissie al die jaren vriendelijk en 

met verve en zorgde voor een heel goede overdracht. 

De aanwezige leden stemmen hier unaniem mee in en geven haar een groot en warm applaus. 

Alle aftredende leden ontvangen een cadeaubon en de aanwezige ook bloemen. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

- Marcel van der Kroon stelt zich beschikbaar als bestuurslid (penningmeester).  

Cees van der Veldt benoemt dat Marcel van der Kroon veel bestuurservaring heeft en dat hij 

daarom extra blij is dat Marcel van der Kroon deze taak op zich wil nemen. Zij kunnen met 

elkaar lezen en schrijven. 

- Heleen de Groot stelt zich beschikbaar als bestuurslid (secretaris) 

Heleen de Groot wisselt van plaats met Carla Jonk en bedankt Carla Jonk voor het inwerken. 

- Erik van Beek stelt zich beschikbaar als bestuurslid (voorzitter CR) 

Erik van Beek wisselt van plaats met Rosalien de Graaf. Erik van Beek wordt voorzitter van de 

CR en doet daarnaast ook veel voor de club op digitaal gebied. Hij helpt de club in de 

overgang naar de eisen van huidige tijd. 

Rosalien de Graaf bedankt de leden en is vereerd nu lid van verdienste te zijn. Zij wenst de 

nieuwe commissieleden en de nieuwe bestuursleden veel succes. Erik van Beek geeft aan dat 

Rosalien de Graaf gemist gaat worden. Erik van Beek is drie jaar geleden begonnen met het 

organiseren van wat toernooien. Hij vind dit leuk om te doen en krijgt er energie van. De 

commissie recreatie is een leuke groep mensen.  

 

16. Verkiezing leden van de commissie. 

- Voor de commissie wedstrijd stelt zich verkiesbaar: Esmee van Leth 

- Voor de commissie jeugd stelt zich verkiesbaar: Marjolein Dekker 

- Voor de commissie recreatie stellen zich verkiesbaar: Marjoke van Werkhoven,  

Linda van Wassem, Jan Timmerman en Martijn Feenstra. 

Zij worden allen van harte welkom geheten. 

 

17. Rondvraag 

- Ruud Broekman: Wordt er een lustrumfeest georganiseerd? Binnenkort wordt hier meer 

over bekend gemaakt. 

- Ruud Broekman: Vrijwilligers die het park onderhouden worden niet genoemd? Deze zeer 

gewaardeerde vrijwilligers staan genoemd in het beleid. De stichting is hen enorm dankbaar.  

- Mike Janmaat: Geeft aan de gezelligheid en het sociale karakter van vroeger te missen. De 

oude kern is er altijd (denk bijvoorbeeld aan de nieuwjaarsreceptie). Hij vraagt iets te 

organiseren waardoor mensen naar binnen komen en andere mensen ontmoeten. Dat wordt 

gemist. De horeca moet drijfvermogen houden.   

 

18. Sluiting 

- Cees van der Veldt bedankt iedereen voor de aanwezigheid.  

- Ook wordt de Bruijnerie bedankt. Nohèlis van der Wiele doet het erg goed en blijft leren.  

 

 
  

 


